
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 8. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 30

Vil ministeren redegøre for, hvor stor en andel af det materiale der anvendes i kunstgræs-

baner, der forsvinder ud i naturen i løbet af en banes levetid?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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